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ADVIESLIJST GEZAMENLIJKE COMMISSIE  
25 juni 2020  

 
Presentielijst 
Aanwezig: 
Doorenbos, B. (Commissievoorzitter) 
Deneer, J.A. (Griffier) 
 
Dinther, C.J.W.M. van (VVD) 
Gemert, H. van (Gemeentebelangen) 
Jans, R.J.E.J. (CDA) 
Kampen, P.J. van (CDA) 
Maine, M.F.H. du (VVD) 
Meuwissen, D.H. (D66) 
Middelhoff, L.A.J.M. (PvdA-GroenLinks) 
Peijnenburg-van Gemert, B.W. (Gemeentebelangen) 
Potters, A.J.F. (D66) 
Pullens-Robeerst, N.W.G. (VVD) 
Versteeg, M.E.E. (Gemeentebelangen) 
Vos, Y. (CDA) 
Vossen, A.F.J. van der (PvdA-GroenLinks) 
Wiegant, G. (D66) 
Zee, S.J.R. van der (Gemeentebelangen) 
 
Mortel, R.J. van de (Burgemeester)  
Heijboer, S.I.S. (Wethouder) 
Pennings, P.F.W.M. (Wethouder) 
Ven, T.O.S. van de (Wethouder)  
Woesik, A.L. van (Wethouder)  
 
 
1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Spreekrecht voor het publiek 
Er zijn geen aanmeldingen.  
 
3. Vaststellen  
3.1 Vaststellen agenda  
De conceptagenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3.2 Vaststellen advieslijsten 
De advieslijst van de Commissie Ruimte van 28 mei jl. en de advieslijst van de Commissie Bestuur 
en Samenleving van 4 juni jl. worden ongewijzigd vastgesteld.  
 
3.3 Actualiseren voortgangslijst 
De voortgangslijst wordt geactualiseerd.  
 
4. Mededelingen 
4.1 Mededelingen vanuit de commissie 
Er zijn geen mededelingen vanuit de commissie. 
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4.2 Mededelingen vanuit het college 
– Wethouder Van de Ven: de raad heeft een motie aangenomen over het verkeers- en vervoersplan. 
Voor de zomer sturen wij u een raadsinformatiebrief  waarin we het proces tot een nieuw plan 
uitleggen (toezegging). 
 
– Wethouder Van de Ven: samen met bijna alle andere wethouders financiën in de regio 
Noordoost- Brabant sturen we een brief  naar de VNG om onze zorg uit te spreken over het 
toekomstige financiële perspectief  voor veel gemeenten. Het budget is voor bijna alle gemeenten 
ontoereikend. Vught heeft geen problemen, maar in de regio hebben vele gemeenten het moeilijk. 
Daarom vinden wij het belangrijk om alle acties te ondersteunen. 
 
– Wethouder Van de Ven: volgende week maandag en de weken erna zijn er bijeenkomsten over 
het grootschalig opwekken van energie. We gaan het gesprek aan met onze inwoners. Raads- en 
burgerleden zijn  ook welkom. Wel dienen zij zich aan te melden,  want er kunnen maar een beperkt 
aantal personen bij een bijeenkomst aanwezig zijn. Daarnaast komt er ook een enquête over 
grootschalige energieopwekking.   
 
5. Ter opiniëring  
5.1 Notitie Corona 
Eerste termijn 
 
D66 vindt het een goed en helder stuk. Toen we om deze notitie vroegen, zaten we in een andere 
situatie. Toen was er veel onzekerheid en nu zijn er versoepelingen. De gemeente heeft het goed 
gedaan op verschillende vlakken: de dienstverlening en de milieustraat. Veel verenigingen redden het 
wel, maar er zijn ook problemen. De huren die de gemeente int voor zalen gaan wel door. 
Bijvoorbeeld de Martinihal, daar kon niet worden gespeeld en toch was er huur. Wij vragen het 
college om geen geld te vragen of  later korting te geven. Daarnaast zijn er vragen over de Speeldoos. 
Het college gaf  eerder aan dat de relatie goed was en dat er wellicht geld kon komen vanuit de 
provincie om de Speeldoos te helpen. In de memo zien wij daar niets van terug en wij willen graag 
weten hoe dat is afgelopen. Tot slot de financiële gevolgen voor Vught. Er komt extra geld uit Den 
Haag. We weten niet of  het genoeg is of  wellicht te veel. Kan de wethouder dit toelichten? 
 
GB geeft een groot compliment aan de organisatie voor alle inzet tijdens de Coronacrisis. 
Verschillende ondernemers lieten weten tevreden te zijn. Wij kunnen ons vinden in het punt van 
D66 over de huren van de sportzalen. De gevolgen op lange termijn moeten we ondervinden. 
 
VVD: Duidelijk en helder stuk. We hebben geleerd dat we in tijden van crisis schouder aan schouder 
staan. De naastenliefde is naar bovengekomen. We hopen dat dat zo blijft. Er is nog veel 
onzekerheid. We weten nog niet wat er uit Den Haag komt. Dat weten we pas bij de 
septembercirculaire. We gaan dat in Vught samen redden. Verenigingen die wel inkomsten hebben 
kunnen ook huur betalen. Als er geen inkomen is, dan moeten we kijken naar mogelijke hulp. 
 
CDA: De pandemie laat zien dat we als samenleving kwetsbaar zijn. De spontane initiatieven laten 
zien dat de samenleving veerkrachtig is. De notitie laat weinig nieuwe informatie zien. We missen de 
financiële gevolgen. We wachten op informatie uit Den Haag. Er ligt een steunpakket, maar er is nog 
geen uitleg. Het is wachten op de septembercirculaire. Is het mogelijk om via een  
raadsinformatiebrief  bijgepraat te worden over de gevolgen van het steunpakket? De milieustraat 
had het heel druk. Is er iets duidelijk over de financiële gevolgen en de extra afvalstromen? Het CDA 
is het volledig eens met D66 wat betreft zaalhuur. Er is iets niet geleverd dus men hoeft niet te 
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betalen. Zijn financiële problemen echt een randvoorwaarde voor hulp? Is er niet meer mogelijk qua 
restitutie? 
 
PvdA-GL: We zijn samen Vught en blijven we dat ook na de crisis? Het virus is er nog steeds en 
komt wellicht weer terug. We moeten vooruit kijken ondanks dat het lastig is. We zijn afhankelijk van 
het Rijk. We moeten kijken naar kansen en bedreigingen. De sociale kant wordt wellicht moeilijker. 
De risicogroepen moeten langere tijd leven met beperkingen. Het overzicht is helder. Wij pleiten 
voor maatwerk voor de sportzalen. We worden tijdens de verkiezingen wellicht een 
voorbeeldgemeente. Daarom zijn wij blij met de inspanningen die worden gedaan voor een stemmal 
voor mensen met een visuele beperking. Een leuke passage was die over de milieustraat. Veel 
mensen zagen het als een uitje. We moeten ook kijken naar hoe we lessen kunnen leren uit deze 
situatie. Het betrekken van de leerlingen van het Maurick College is een goede ontwikkeling. Wij 
stellen voor om als college te kijken naar de kansen en daar ook een notitie over te maken. 
 
Wethouder Van de Ven: Er zijn veel zaken onzeker. De financiën zijn onzeker. Gemeenten kunnen 
pas in het najaar echt een indicatie geven. Vught heeft op een aantal punten geen gaten in de 
begroting omdat die posten in Vught niet bestaan. Dat is bij vele gemeenten anders. Alleen voor de 
bijstand hebben we een voorschot genomen. De septembercirculaire zal geen grote verrassing 
worden. De acres zijn bevroren dus we kunnen stabieler begroten. We verwachten in die circulaire 
wel de extra middelen van het Rijk vanwege Corona. De uitleg komt eerder en u krijgt een brief  
zodra we die informatie hebben (toezegging). Wat betreft de sportzalen proberen we reguliere 
inkomsten en uitgaven te continueren. Als er problemen zijn, gaan we in gesprek. We volgen het 
advies van het Rijk om hetzelfde ritme vast te houden, want er volgt nog een steunpakket. Als we 
weten wat het Rijk gaat doen, dan gaan we kijken welke maatregelen we kunnen nemen. Als we 
compensatie krijgen voor de huur dan gaan we dat ook gebruiken als compensatie. De Speeldoos 
krijgt geen steun vanuit de 300 miljoen van het Rijk omdat het geen regionale functie heeft. We 
moeten dus kijken naar andere steun. De extra kosten voor de milieustraat zijn nog niet in beeld. We 
hebben op veel gebieden de kosten proberen op te vangen door te schuiven met mensen. 
 
Wethouder Heijboer: Voor de mensen die TOZO hebben ontvangen, kijken we al hoe we 
langdurige werkeloosheid kunnen voorkomen. We zijn met andere gemeenten in gesprek om hierbij 
ook de WSD te betrekken. Als er goede ontwikkelingen zijn, haken we aan. 
 
Tweede termijn 
 
D66 heeft met verbazing geluisterd naar de uitleg over de zaalhuur. Die wordt gecompenseerd door 
het Rijk, maar dat rekenen we niet door naar de verenigingen. We zijn het eens met de VVD over de 
bedrijfsmatige aanpak, maar niet over het aanpakken van de verenigingen als huurders. Er komt 
compensatie en die moet naar de sportverenigingen gaan. 
 
VVD: We hebben de ouderen en zwakkeren beschermt. Ik hoop dat we de komende jaren zo 
doorgaan. 
 
CDA: De zaalhuur blijft onduidelijk. Kan de wethouder dat uitleggen? 
 
PvdA-GL: We moeten verder kijken en wellicht een debat houden over de innovatie die we kunnen 
halen uit de huidige situatie. Kan het college dit ook oppakken? Wellicht met een notitie? 
 
Wethouder Van de Ven: We gaan nu uit van vaste betalingen. Of verenigingen contributie vragen 
is geen voorwaarde. Het Rijk gaat uit van drie maanden huur, maar weten nog niet wat de 
voorwaarden zijn. We gaan het uitvoeren zoals het wordt uitgelegd door het Rijk. We hebben met 
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alle verenigingen contact gehad en ze begrepen dat we huur bleven vragen. De reserveringen voor 
zalen in september waren niet bindend. We denken dus mee. We gaan met de leerlingen van het 
Maurick college in gesprek, waarschijnlijk na de zomer. Als u een debat over innovatie wil, kan u dat 
in het Presidium agenderen. 
 
6. Ter advisering  
6.1 Jaarrekening en jaarverslag 2019 
Eerste termijn 
GB: We zijn blij met het positieve resultaat. Een compliment voor het college. € 170.000 gaat naar 
de algemene reserve en de rest naar een bestemmingsreserve. Normaal zijn wij hier niet voor, maar 
dit was geoormerkt geld dus je houdt het geld waarvoor het bestemd was. Dit is een hamerstuk. 
 
VVD: De jaarrekening laat zien dat het financieel niet zo slecht gaat. Een onverwacht positief  
resultaat. De solvabiliteit gaat omhoog. Dat is goed, hoewel het nog wel laag is. De Rijksinfra 
verloopt ook als verwacht en de kosten kunnen we dragen. Er vallen een aantal indicatoren op: het 
restafval blijft steken boven de 100 kilogram, bezoek Vught is meer bezocht, de bezoekers van 
DePetrus gaat goed, meer mensen zijn aan het werk geholpen, de veiligheidscijfers zijn beter, de 
wegen zijn beter onderhouden, de begraafplaatsen 200 procent kostendekkend en dat is goed, maar 
wellicht wat veel. Ook op het personeelsbudget is veel geld overgehouden. Algeheel is het beeld 
positief. 
 
CDA: Wij hebben een ander beeld bij de jaarrekening dan de andere fracties. Volgens de VNG 
bereiken we een kritische grens wat betreft onze kengetallen. We zitten volgens de VNG in de 
gevarenzone. Hoe kan het college dan stellen dat er een solide beeld is? 
 
PvdA-GL: Ik deel de opmerkingen van de VVD over de kengetallen. Er vallen een aantal zaken op: 
we zijn gestart met elektrische deelauto’s, groenstroken zijn in eigen beheer onderhouden, 
samenwerkingsovereenkomst met De Zwaluw, VVV bij DePetrus. Het sociaal domein heeft ook een 
goed resultaat: vrijwel iedereen is geholpen en we zijn binnen het budget gebleven. We hebben wel 
meer indicatoren nodig voor het sociaal domein. Die cijfers zijn nu beperkt. De accountant sprak 
over een solide jaarrekening. Dus voor nu onze complimenten. 
 
D66: Er waren dit jaar veel budgetoverhevelingen. Dat is een positieve ontwikkeling. Er waren wel 
wat meevallers. Bijvoorbeeld de negatieve rente die we nu krijgen. Complimenten daarvoor. Als we 
deze posten niet hadden gehad, was het beeld wellicht negatief. We hebben geluk gehad. 
 
Wethouder Van de Ven: We zijn tevreden met de jaarrekening. We kijken kritisch naar de 
verschillen tussen de Burap en de jaarrekening. Voor een deel komt het verschil door geld van het 
Rijk. Een solide resultaat. We kunnen onze verplichtingen betalen. Onze kengetallen zijn verbeterd. 
Het geld van het Rijk helpt daar wel bij. De negatieve rente is een meevaller. Het college heeft liever 
geen budget overhevelingen. We volgen graag de begroting. Het Rijk geeft echter steeds vaker geld 
voor wettelijke taken en dan ziet het college niet de noodzaak om niet-wettelijk geld te gebruiken. 
 
Tweede termijn 
 
GB: We stemmen in met de overhevelingen. 
 
VVD: Wij stemmen ook in. 
 
CDA: Een positief  resultaat is mooi, maar de afwijking met de eerdere prognose is groot. We 
hebben te maken gehad met grote meevallers en tegenvallers. Dit zijn significante bedragen. We 
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missen als raad dus sturingsinformatie bij onze besluiten. Waarom kunnen de uitgaven en inkomsten 
niet realistischer worden begroot? Voor ons is dit een bespreekstuk. 
 
PvdA-GL: Het advies van de accountant is een meerwaarde voor ons. En de accountant was 
positief  over de jaarrekening. We stemmen in met de overheveling. Hamerstuk. 
 
D66: Dank voor de antwoorden. De budgetoverhevelingen zijn wat ons betreft prima. Wij zien de 
negatieve rente niet als een trucje, maar als een goed effectief  middel. De indicatoren laten een 
verbetering zien. Hamerstuk. 
 
Wethouder Van de Ven: Alle grote afwijkingen moeten wij goed bekijken. Er zit veel tijd tussen het 
opstellen van de Burap en het behandelen. Dat zorgt voor afwijkingen. Er zijn inderdaad grote 
verschillen. Sommige zaken komen pas laat aan de orde of  zelfs pas bij de accountant. Wij moeten 
kritisch zijn, maar het is een begroting van € 60 miljoen en de afwijking is  2 procent. Dat is een 
klein verschil. We moeten kritisch zijn, maar er gebeuren onverwachte dingen in een begrotingsjaar. 
 
Het stuk wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering van 2 juli. 
 
6.2 Bestuursrapportage I-2020 
Eerste termijn 
 
VVD: De Burap is traditiegetrouw achterhaald door de meicirculaire. We staan 38.000 euro in de 
min, maar door Corona is alles onzeker. Beleidsmatig vallen er wel een aantal zaken op. Is het 
mogelijk om de reclames bij de rotondes in stand te houden? Dat geld wordt nuttig besteed. Positief  
zijn de subsidie voor regeling reductie energiegebruik, de Ruimte-voor-Ruimtegelden voor de brug 
bij Fort Isabella en de hogere opbrengsten uit de huwelijksvoltrekkingen. Voor de rest is het 
afwachten op de gevolgen van  Corona. Hamerstuk. 
 
CDA: De Burap is achterhaald door de meicirculaire. Er is een meevaller van twee ton door lagere 
investeringen. Die investeringen van € 2,5 miljoen hebben een lange doorlooptijd. Hadden die 
investeringen niet doorgerekend kunnen worden in de begroting van 2020? Dan kunnen we het geld 
gebruiken voor beleid. Nu is het een gemiste kans. Hamerstuk. 
 
PvdA-GL: Twee grote zaken staan in de Burap: de turborotonde en de Participatiewet. Over de 
Turborotonde hebben we al een besluit genomen en op de Participatiewet hebben we weinig 
invloed. De onzekerheid rondom Corona blijft de komende tijd. Hamerstuk 
 
D66: Dank aan de organisatie voor het samenstellen. Wat opvalt is het achterstallig onderhoud bij 
houten bruggen. Er worden wellicht bruggen weggehaald. Kan de wethouder de regeling rondom 
energieverbruik toelichten? De kosten van het afvalbeleid blijven stijgen. Kunnen we daar op korte 
termijn actie ondernemen? Bij de bijzondere bijstand geven we elk jaar minder geld uit dan begroot. 
Dit jaar is het budget afgeroomd, wellicht wordt dat een probleem door Corona. Kunnen we de 
bijzondere bijstand actiever inzetten en terug gaan naar de oude bedragen? 
 
GB: Een sobere Burap door Corona. De huishoudelijke hulp is meer dan begroot door de open 
eindeconstructie. De vraag is of  er voldoende capaciteit is bij de aanbieders. Complimenten aan het 
college voor de uitvoering van de Tozo-regeling. Hamerstuk. 
 
Wethouder Van de Ven: Het bedrijf  die de reclames bij de rotondes regelt stopt. We gaan nakijken 
of  een ander bedrijf  het kan overnemen en de raad krijgt zo snel mogelijk een reactie (toezegging). 
Door de Ruimte-voor-Ruimtegelden verbeteren we onze financiële schuldpositie. De investeringen 
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voor 2020 proberen we te berekenen met de kennis die we op dat moment hebben. Inmiddels zijn 
een aantal investeringen vooruitgeschoven. De regeling voor energie is voor kleine besparingen. De 
regeling is verlengd door het Rijk. We gaan woningeigenaren binnenkort informeren over deze 
regeling. Het afvalbeleid behandelen we in september integraal. 
 
Wethouder Heijboer: Voor de Coronacrisis was er al een wachtlijst voor de huishoudelijke hulp. 
Door Corona viel het even stil, maar er is nu weer een wachtlijst. Er is niet genoeg personeel en we 
kunnen het op korte termijn niet oplossen. Op dit moment weet ik niet of  we andere partijen 
mogen inschakelen. Voor de raadsvergadering van 2 juli krijgt de raad een antwoord (toezegging). 
 
Tweede termijn 
 
D66: Dank voor de antwoorden. Ik wil graag aandacht vragen voor de bijzondere bijstand zodat we 
in dit moeilijke jaar niet weer veel geld overhouden op die post. Voor de Jeugdhulp hebben we voor 
2019 en 2020 incidenteel geld gekregen van het Rijk. Er is geen aanwijzing dat die inkomsten 
structureel worden, maar we rekenen er wel mee. Dat wordt nog onderzocht door het Rijk. Moeten 
we als gemeente niet realistischer begroten?   
 
Het stuk wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering van 2 juli. 
 
6.3 Kadernota 2021-2024 
Eerste termijn 
 
CDA: Er is een meevaller in de Ozb-opbrengsten. Een behoorlijke verrassing. Waarom zijn die 
cijfers niet meegenomen in de begroting van 2020? Deze informatie is toch ruim van te voren 
beschikbaar. Dit geld hadden we ook voor beleid kunnen gebruiken. 
 
PvdA-GL: Er zou een beleidsarme kadernota komen en die is er. DePetrus is wel een punt die we 
willen aanstippen. Er zijn problemen bij de DePetrus. Het is een succes. Er komen veel bezoekers. 
Dat betekent dat er ook meer kosten zijn. De constructie rondom DePetrus is vrij ingewikkeld. Dat 
betekent niet dat de gemeente gelijk opdraait voor alle kosten. Er moet gekeken worden met alle 
partijen of  er een oplossing mogelijk is. Daar roepen wij het college ook tot op. 
 
D66: Geen verrassende kadernota. Er is niet veel te kiezen omdat er verkiezingen voor de deur 
staan. Wij zijn het eens met CDA dat er realistisch begroot moet worden. Wij kijken echter vooral 
naar de uitgaven. Er zijn veel uitgaven niet ingevuld: bestrijding eikenprocessierups,  onderhoud van 
bruggen, IHP, stijging WW en bijstand, verkeer en vervoer. Er zijn getallen weggelaten in het 
Meerjarenperspectief, bijvoorbeeld bij Elzenburg. Ik zie die getallen graag terug in de begroting. Er 
is 500.000 euro voor de Heikanstraat gereserveerd. Wat gaat daar gebeuren? Er is € 80.000 gevraagd 
voor groen, kan dat niet op een andere manier? Er staan een aantal plannen die niet in het MOR 
staan, hoe kan dat? De woning aan het Pepereind is te laag begroot, kan dat niet realistischer? 
 
GB: Op 2021 is er een nieuwe situatie door de herindeling. Daarom is er een beleidsarme kadernota. 
De toekomst is nog onzeker. We zijn blij met het sluitende meerjarenperspectief. Er zijn in Vught 
veel onveilige wegen voor wandelaars en fietsers, we moeten kijken naar twee richtingen op deze 
wegen. Kan de wethouder zijn visie toelichten? De verlaging van bijzondere bijstand is wel een punt 
waarnaar we kritisch moeten kijken. We spreken onze zorg uit over het in dienst nemen van 
consulenten dat kan leiden tot minder multifunctionaliteit, ik hoor graag de wethouder hierover. Hoe 
staat de realisatie van de N65 er voor? 
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VVD: Er wordt veel uitgesteld totdat we de herindeling achter de rug hebben. Zoals gebruikelijk is 
er een beleidsarme Kadernota. Er is een sluitende meerjarenbegroting. In het verleden is gebleken 
dat tekorten uiteindelijk bij de jaarrekening toch een overschot worden. Als ingrijpen nodig is, dan 
doen we dat zodra het moment daar is. De toekomst is te onzeker om nu al in te grijpen. Er komt 
een steunpakket uit Den Haag en daar moeten we op wachten. Er staat weinig beleid in de 
kadernota. De wandelroutes voor 5000 euro was wel een bespreekpunt, maar we zijn het er mee 
eens. 
 
Wethouder Van de Ven: Het college probeert scherp te begroten. We nemen in de begroting zaken 
op die we zeker weten en waarover een besluit genomen is door de raad. De middelen voor 
jeugdhulp worden uitonderhandeld door de VNG. De vorige keer was die inschatting zeer 
nauwkeurig en de provincie geeft aan dat we hier wederom rekening mee mogen houden. De ozb is 
lastig uit te leggen, maar ik informeer u daar op een later moment over (toezegging). Het 
kunstgrasveld, de processierups, bijstand en Martinihal staan in de begroting. Wij maken steeds meer 
gebruik van natuurlijke bermen, maar dat is niet goedkoper. Waarschijnlijk moeten we meer gaan 
betalen omdat de markt meer vraagt voor onderhoud. De MOR-middelen geven € 600.000 voor 
onderhoud van wegen. De extra projecten kosten meer. Dus moeten we meer middelen beschikbaar 
stellen. Wat betreft de Olmenlaan hebben we het budget bij de hand om aanpassingen te doen 
lopende het traject rondom de N65. Het nieuwe VVP en de maatregelen rondom de N65 stemmen 
we met elkaar af. Voor de zomer schets ik het proces en na de zomer begint het proces. 
 
Wethouder Pennings: Het Pepereind heeft veel gekost. We zetten het op de markt voor de hoogste 
bieder. 
 
Wethouder Heijboer: De eerste drie maanden van dit jaar is 20 procent van het budget van de 
bijzonder bijstand gebruikt. Die cijfers gebruiken we voor de inschatting van volgend jaar. Bij het 
overnemen van consulenten is er veel aandacht voor scholing en expertise. Wat betreft de Tozo zijn 
er veel minder aanvragen voor de tweede tranche en kijken mensen dus naar de extra voorwaarden. 
 
Tweede termijn 
 
CDA: De exploitatieruimte is niet groot. De begroting is krap in geschat. Er is weinig ruimte om 
tekorten of  lasten op te vangen. De afgelopen twee jaar is er 8 miljoen speelruimte verdwenen. Er is 
nu nog maar 1 miljoen over. We missen nu nog steeds de volledige kosten voor Zuiderbos en het 
aanpassen van het onderliggend wegennet. We zitten strak in het pak. We moeten overgaan naar 
verstandig en zorgvuldig begroten. 
 
PvdA-GL: Wat betreft onze begroting krijgen wij groen licht van onze toezichthouder. De provincie 
is van mening dat de gemeente Vught prima zijn werk doet. De extra medewerker voor jeugd is 
volgens PvdA-GL een uitstekend verhaal. In preventieve zin is dit een goede maatregel. 
 
D66: Dit is selectief  begroten en we moeten naar verstandig begroten. Wij maken ons zorgen over 
een raadsbrede motie over dalende schuldquote en solvabiliteit. Die motie dient uitgevoerd te 
worden. Wat betreft DePetrus kunnen de fracties elkaar weer vinden. Een aantal zaken in de 
kadernota zijn niet onzeker, maar zijn zekere uitgaven. Bij Elzenburg weet je dat er een uitgave 
komt. 
 
GB: Wij steunen de kadernota. Dank voor de beantwoording van alle vragen. 
 
Wethouder Van de Ven: We begroten scherp en verstandig. Het Rijk geeft minder geld, maar wij 
doen al onze taken en voldoen aan al onze verplichtingen. Dat kan men het college niet kwalijk 
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nemen. Snijden is op dit moment niet nodig. De gemeente kan alle verplichtingen aan. U kunt bij de 
begroting zien of  de kengetallen daadwerkelijk een verbetering laten zien. 
 
Het stuk wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raadsvergadering van 2 juli. 
 
7. Rondvraag en sluiting 
D66: Kan het college een update geven over de stand van zaken rondom de Droomtuin en kan de 
gemeente een actieve rol spelen? 
 
Wethouder Van de Ven: De gemeente is verantwoordelijk voor de kwaliteit van de kinderopvang. 
Er is een conflict tussen werkgever en werknemer. Als dat is opgelost, gaat de opvang weer open. 
Het college maakt zich wel zorgen over de kinderopvang in Cromvoirt. Het college praat wel mee, 
maar het is een privaat bedrijf  en het college heeft daar geen formele rol in. 
 
De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 
  
Vastgesteld in de vergadering van de commissie Bestuur en Samenleving van 10 september 2020.  
 
de griffier,     
drs. J.A. Deneer 
 
 
 
 
 
de voorzitter, 
B. Doorenbos 
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